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لخ به قهرمانی امیدوار است
لهستان عاشق قلی زاده است: این 

گل زیبا را تکرار کن

یک و دوی زیبا و بغل پای فنی تماشایی علی 
قلی زاده کافی بود تا  لهستانی ها بیش از پیش 

شیفته ستاره ایرانی لخ پوزنان بشوند. 
به گزارش ورزش سه، گل زیبای علی قلی زاده 
در  کیلسه،  مقابل  کورونا  دیشب  بازی  در 
لهستان همچنان ستایش می شود. یک و دوی 
زیبای  او با پاتریک والمارک، کنترل دقیق و ضربه 
بغل پای فنی و نرم که به  یک اثر هنری شبیه 
بود باعث شده با گذشت بیست و چهار ساعت 

 همچنان از قلی زاده صحبت شود.  
پنجمین گل علی قلی زاده در این فصل اکسترا 
زیبایی اش  از  فارغ  برتر  لهستان،  لیگ  کلاسا، 
برای لخ پوزنان اهمیت زیادی داشت. بعد  از گلی 
زیبای ستاره ایرانی، لخ پوزنان توسط ایشاک در 
دقایق پایانی گل  دیگری زد و موفق شد کورونا 
کیلسه را 2-0 شکست بدهد. آنها به  لطف این 
پیروزی 53 امتیازی شدند و به یک قدمی راکوف 

صدرنشین  رسیدند.  
این فصل اکستراکلاسا هفت هفته  پایان  تا 
دیگر باقی مانده و حالا که  ستاره ایرانی لخ پوزنان 
دوباره موتورش روشن شده مردم شهر پوزنان  از 

حالا خواب قهرمانی می بینند.  
به  ویژه ای  شکل  به  هوادارانش  و  پوزنان  لخ 
قلی زاده علاقه دارند. هر  زمان که علی برای بازی 
در تیم ملی به ایران می آید باشگاه و  هوادارانش 
او را لحظه به لحظه دنبال می کنند. در همین 
فیفا دی  مارس با اینکه قلی زاده در مقابل امارات 
تنها از دقیقه 90 به میدان  رفت و در بازی بعدی 
مقابل ازبکستان حدود 20 دقیقه در زمین بود 
لخ  هم  ایران  قطعی شدن صعود  از  بعد   ولی 
رسمی  تبریک  ستاره  ایرانی اش  برای  پوزنان 
منتشر کرد و هم هواداران پوزنان برای او  صدها 

پیام در شبکه های اجتماعی منتشر کردند.  
این همه علاقه بین لخ پوزنان و قلی زاده برای 
باشگاه های ایرانی که  رویای جذب او را در سر 
دارند خبر خوبی نیست. علی که در لهستان 
را  روزها  آن  حالا  داشت  ناامیدکننده   شروعی 
کاملا به فراموشی سپرده  و به یک مهره کلیدی 

در تیم نیلز فردریکسن تبدیل شده است.  
گرفته  درس  سخت  روزهای  آن  از  قلی زاده 
عنوان   "گران ترین خرید  روانی  از فشار  است. 
بزرگترین  در  شد.  غافل  نباید  باشگاه"  تاریخ 
که  ستاره هایی  از  خیلی  هم  دنیا   باشگاه های 
می شوند  گران قیمت  منتقل  قراردادهای  با 
برچسب  این  روانی  بار  دلیل  به  تنها  و  تنها 
"خرید  گران قیمت" نمی توانند آن طور که باید 
پتانسیل شان را بالفعل کرده و  بدرخشند. اتفاقی 
که در روزهای اول حضور قلیزاده در پوزنان برای 

او  افتاده بود.  
قلی زاده در لهستان چند بار هم با مصدومیت 
دست و پنجه نرم کرده  و حتی تابستان گذشته 
اثبات  برای  تلاش  از  دیگر  می رسید  نظر  به 
 خودش خسته شده و دوست دارد به ایران آمده 

و پیراهن  پرسپولیس را به تن کند.  
لخ پوزنان به همه تلاشهای پرسپولیس جواب 
لهستانی  باشگاه  ظاهرا  مدیران  داد.  منفی 
می دانستند گران ترین خریدشان اگر برگردد با 
خاموش  را  منتقدان  همه  تکنیکی اش   جادوی 

خواهد کرد.  
بی دلیلی نیست که بعد از گل زیبای او به کرونا 
کیلسه لهستانی ها  همچنان مشغول ستایش از 
علی هستند. پسر تکنیکی کشف شده  در سایپا 
بعد از آزمودن بختش در ترکیه و بلژیک حالا 
در باشگاه  تاریخی لهستان موفق شده میلیون ها 

هوادار را شیفته کند.  

تاج:
جهان یک جام به ما بدهکار است 

بابت  گفت:  ایران  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
خوشحالم.  بسیار  ساحلی  فوتبال  و  فوتسال 

جهان به ما یک جام بدهکار است.
به گزارش ایرنا، مهدی تاج، رئیس فدراسیون 
در مراسم افتتاحیه دوره آموزش مربیگری سطح 
دو آسیا که در مرکز ملی ایران برگزار می شود، 
اظهار داشت: آموزش اساسا نکته حائز اهمیتی 
مردم  پرسیدند  امیرالمومنین  از  روزی  است. 
چند دسته هستند که حضرت می فرماید: سه 
دسته؛ دسته اول کسانی هستند که اهل تعلیم 
هستند. دسته دوم هم آموزش دهندگان هستند 
که شامل دانشمند و دانشجو می شوند. دسته 
سومی هم هستند که از جانب ایشان نکوهش 

شدند.
وی تاکید کرد: بسیار مهم است کار آموزش 
و تعلیم را انجام دهیم. خودم هر وقت چنین 
آن  در  می خواهم  می گیرد  شکل  آموزش هایی 

حضور داشته باشم.
تاج یادآور شد: در کنار فوتبال، خوشبختانه 
حالا فوتبال ساحلی و فوتسال را هم داریم که 
فوتبال  فینال  مردم دنبال می کنند. دیدیم که 
ساحلی را مردم دنبال کردند و این اتفاق خیلی 

خوبی است.
او درباره تقویت فوتسال کشور در رده ملی 
گفت: در حال حاضر تنها یک تیم ملی فوتسال 
نداریم بلکه تیم های زیادی را ایجاد کردیم و این 
خیلی خوب است که ما مدام تولید بازیکن کنیم. 
راهکاری هم که ایجاد کردیم هم با استفاده از 
کمیته آموزش بوده است که من از این بابت بار 

دیگر تقدیر می کنم.
و  فوتسال  حوزه  در  آسیا  کرد:  تصریح  تاج 
پیشرفت  دنیا  در  خیلی خوب  ساحلی  فوتبال 
کرده است و در همین قاره هم منطقه ما پیش 
رونده است که تمام اینها مزیت بسیار خوبی 
است. خودم خیلی امیدوارم در چند سال آینده 
بتوانیم حضور در فینال جام جهانی فوتسال را 
رقم بزنیم. جهان به ما یک جام بدهکار است. 
بابت  نیز  از زحمات صدا و سیما  اینجا  ضمنا 

برگزاری جام رمضان تشکر ویژه دارم.

مسی بهترین گلزن تاریخ اینتر 
میامی آمریکا شد

تیم  برای  گلزنی  با  فوتبال  دنیای  فوق ستاره 
اینتر میامی توانست عنوان بهترین گلزن تاریخ 

این باشگاه را از آن خود کند.
از سایت  نقل  به  و  به گزارش خبرنگار مهر 
»mlssoccer« لیونل مسی بار دیگر در تاریخ 
 MLS لیگ  هفتم  هفته  در   2025 آوریل   ۷
بازی  در  که  تساوی  گل  با  کرد.  تاریخ سازی 
مقابل تورنتو اف سی به ثمر رساند، کاپیتان اینتر 
میامی توانست گونسالو ایگواین را از نظر تعداد 
مشارکت گل در تاریخ باشگاه پشت سر بگذارد.

مهاجم افسانه ای حالا ۴۴ مشارکت گل در 29 
بازی لیگ برتر دارد که شامل 2۴ گل و 20 پاس 

گل برای اینتر میامی می شود.
مسی از زمان پیوستنش به میامی در تابستان 
2023، یکی از بهترین آمارهایی را که لیگ شاهد 
آن بوده به ثبت رسانده است. پس از اینکه او در 
نخستین فصل حضورش در میامی این تیم را به 
قهرمانی در لیگ کاپ رساند، نقش کلیدی در 
قهرمانی میامی در فصل 202۴ ایفا کرد، زمانی 
که این تیم رکورد بیشترین امتیاز در یک فصل 
را ثبت کرد. مسی همچنین جایزه بهترین بازیکن 
 MLS (Landon Donovan MLS سال 
MVP( را نیز با به ثمر رساندن 20 گل و ۱۶ پاس 

گل در تنها ۱9 بازی دریافت کرد.

مطمئنا این حجم از درگیری، جنجال، اهانت و... 
موضوعی اتفاقی نیست و دلیلی مهم و اساسی دارد.

به گزارش تابناک، هرچه به هفته های پایانی لیگ 
دعوا ها  می شویم،  نزدیک تر  بیست وچهارم  دوره  برتر 
می کنیم.  مشاهده  هم  را  و جنجال های حساس تری 
این است که شاهد  در حقیقت شکل درست ماجرا 
فوتبال های جذاب تر و باکیفیت تری باشیم، اما فعلاً که 

نحوه دعوا ها و جنگ لفظی، زیباتر شده است!
شنبه  و  جمعه  که  بیست وپنجم  هفته  همین  در 
گذشته برگزار شد، در دو دیدار اتفاقاتی افتاد که اصلاً 
کتک کاری  گذشت.  آن  کنار  از  سادگی  به  نمی توان 
جنون آمیز در حاشیه بازی ملوان و هوادار که ردپای 
مدیر رسانه ای، بازیکن و لیدر در آن وجود دارد، نشان 
از عمق فاجعه است. یکی از روز های سیاه فوتبال ایران 
در شرایطی رقم خورد که حاضران در ورزشگاه پاس 
قوامین اکباتان، شاهد حواشی عجیبی از جمله سلسله 
درگیری ها و تنش هایی در طول یکی دو ساعت بودند.

پس از درگیری های لفظی در کنار خط طولی که در 
دقایق پایانی نیمه اول ایجاد شد، ماجرای درگیری مازیار 
زارع )سرمربی ملوان( و میلاد فاندر )مدیر رسانه ای تیم 
هوادار( در نزدیکی های سالن کنفرانس خبری ایجاد شد 
و در ادامه آن ویدئویی چند ثانیه ای از کتک خوردن 
مدیر رسانه ای تیم هوادار منتشر شد. وقتی خبر درگیری 
به اعضای تیم فوتبال هوادار در رختکن می رسد، آنها 
به محوطه ورزشگاه می آیند و درگیری جدیدی میان 
اعضای دو تیم ایجاد می شود. کار به جایی می رسد که 
نیروی انتظامی مجبور به برخورد خشن تر با بازیکنان و 

اعضای هر دو تیم می شود.
اتفاقاتی  هم  اراک  در  )شنبه(،  روز  همین  در 
بازی  طول  در  تنش  و  درگیری  افتاد.  حیرت انگیز 
شد  کشیده  تیم  دو  سرمربیان  خبری  نشست  به 
حسابی  حسینی  مجتبی  و  کارترون  پاتریس  که 
فیلم های  وقتی  واقع  در  درآمدند.  هم  خجالت  از 
اظهارات طرفین در رسانه ها منتشر شد، تنها چیزی 
لفظی  بالا و جدال  تنش  توجه می کرد،  که جلب 
در حد اعلای دو سرمربی در بالاترین سطح فوتبال 
باشگاهی کشورمان بود. طرف ایرانی و فرانسوی برای 
اثبات و حقانیت خود و تیم شان، به کلماتی متوسل 
شدند که نمونه آن در فوتبال دنیا و حتی کشورهای 
آمریکای جنوبی یا در همسایگی ایران کشوری چون 
ترکیه که فوتبال شان درگیری و تنش کم ندارد هم کم 
سابقه است. گرچه همین فوتبال ترکیه و لیگ آن، به 
مراتب از لحاظ فوتبالی و متن آن، بالاتر و باکیفیت تر 
از لیگ خودمان است و در نازل ترین حالت اینکه 
از  هواداران  حداقل  تنش ها،  و  دعوا ها  ازای  مابه 
حضور ستاره ها و چهره های شناخته شده بین المللی 
چهار  اما  می برند.  هم  لذت  فوتبال شان،  سطح  و 
تیم بزرگ و پرهوادار فوتبال ایران شامل استقلال، 
پرسپولیس، سپاهان و تراکتور در مسابقات آسیایی 
و  شدند  حذف  دیگری  از  پس  یکی  جاری  فصل 

ناکامی های سریالی را به ارمغان آوردند!

ادبیات سخیف کارترون و رجائیان
در بخشی از نشست خبری سرمربیان آلومینیوم و 
سپاهان، جملاتی ردوبدل شد که مشخصاً هدفی جز 
بی احترامی و تخریب، نداشت. سرمربی سپاهان در 
هم سطح  با  »بروید  گفت:  صحبت هایش  از  بخشی 
خودتان در بیفتید؛ بجنگید در لیگ بمانید نه این که 
جلوی سپاهان این طور رفتار کنید، این رفتار ها واقعاً 
ناراحت کننده است. من تاکنون چنین چیزی ندیده ام، 
نمیکت حریف همه حمله می کنند و من واقعاً نمی توانم 
این را باور کنم، این رفتار ها غیر قابل قبول است. به 
انزلی رفتیم کادرفنی حریف با خبرنگار درگیر شد، به 
یزد رفتیم بطری و فحش خوردیم، به اراک آمدیم کل 
نیمکت تیم حریف به ما حمله کردند. نمی فهمم اینها 

مربی هستند یا اوباش؟«
اظهارات  به  واکنش  در  هم  آلومینیوم  سرمربی 
کنایه  سپاهان،  توسط  بن یدر  خرید  به  کارترون، 
زد: »با بیت المال مملکت و دلار ۱00 هزار تومانی 
و  می آورند  را  آدم ها  این  می کنند  خرج  میلیون ها 
هیچ کاری هم برای فوتبال و جوان های این مملکت 
نداشتند. فقط حساب های بانکی آنها را پر کرده اند. 
راست می گوید که ما در سطح آنها نیستیم بازیکن 
نیستیم.«  آنها  سطح  در  ما  می آورند،  مسئله دار 
تیم  در  به همتای خود  پاسخ  در  مجتبی حسینی 
باید  برداشته،  توهم  خدا  »بنده  افزود:  اصفهانی، 

اندازه دهان خودش صحبت کند. او فقط پاسپورت 
فرانسوی دارد، بیاید جایش را با ما عوض کند، ببینیم 
چند مرده حلاج است. من بار ها با تیم های مختلف 
و جوان ها این تیم را شکست دادم. از لحاظ عدد 
قرارداد حرفی برای گفتن ندارم، اما از لحاظ فوتبال و 
عملکرد خیلی مرد هستی، بیا جایمان را عوض کنیم، 

ببینیم چه کاره هستید.«
در این میان، مدیرعامل باشگاه آلومینیوم با بیان 
اینکه »سرمربی سپاهان پاسخگوی ادبیات سخیف 
خود باشد«، در چند مصاحبه به موضوع پرداخت 
ادبیات خود او هم چندان  اینکه  و نکته عجیب تر 
قابل دفاع نیست. رجاییان در اظهارنظر های خود 
ایرانی  از این جملات استفاده کرده است: »مربی 
جای کارترون بود، دستبند می زدید. سرمربی که تیم 
سپاهان آورده، چون خارج از کشور بود قابل احترام 
است و میهمان ایران شده، اما در نشست خبری 
الفاظی استفاده کرده که در شأن  از  از بازی  بعد 
خودش است. افراد »کوتوله« که تجربه و شخصیت 
ندارد، به  افراد همخوانی  این  با جایگاه فعلی  آنها 
سپاهان ضربه زده اند. اتفاقاتی طی سال های اخیر 

افتاده که در شأن سپاهان و اصفهان نیست.«
فوتبالی که ساختار معیوب آن نمایان شده است

این حجم از درگیری، جنجال، اهانت و  مطمئناً 
... موضوعی اتفاقی نیست و دلیلی مهم و اساسی 

دارد. توجیه این دست اتفاقات که حالا تعداد آن 
با هفته های برگزاری مسابقات، برابری می کند و هر 
هفته حداقل در یک یا دو دیدار شاهد درگیری و 
تنش در سطح بالا هستیم، با دلایلی چون حساسیت 
و خستگی عضلات بازیکن یا بالا بودن آدرنالین مربی 
نیست. عجیب  توجیه پذیر  تیم ها،  عوامل  سایر  و 
است که دیگر تفکیکی هم نمی توان قائل شد؛ از 
باتجربه تا جوان، از خارجی تا داخلی، از مدیر تا 
مربی و هوادار، همه در ورطه سقوط فنی و اخلاقی، 

گرفتار شده اند.
بدیهی است که در این بین مربی، مدیر، بازیکن و 
هوادار خوب و بااخلاق و کاردرست وجود دارد و چه بسا 
تعدادشان کم هم نیست، اما جنجال های پرتکرار در 
قیاس با دیگر ابعاد فوتبال مان، چیزی بسیار فراتر از 
حد و سطح نرمال و طبیعی است و برای همین حسابی 

توی ذوق می زند.
نکته قابل تأمل اینکه کمیته اخلاق و کمیته انضباطی 
چیزی شبیه کالای ویترینی در فوتبال مان هستند و در 
سال های گذشته نتوانسته اند با توجه به وظایف و ابزار 
قدرتی که در اختیار دارند، راهکاری برای کاهش تنش ها 
و بی اخلاقی ها بیابند و بازدارندگی لازم را ایجاد کنند. 
هرچند رفتار گا هاً سلیقه ای و تبعیض آمیز این دو کمیته 
و دیگر مسئولان و ارکان، خود به بدتر شدن این روند 

دامن زده است.

تارنمای کنفدراسیون فوتبال آسیا)ای اف سی( در گزارشی به دیدار 
تیم  برابر عمان و تدابیر کادر فنی 2  ایران  تیم فوتبال نوجوانان 

پرداخت.
به گزارش ایرنا، تیم فوتبال نوجوانان ایران از ساعت 20:۴5 دقیه 
امشب در دومین بازی خود در مرحله گروهی جام ملت های کمتر 

از ۱۷ سال عربستان، به مصاف عمان می رود.
کنفدراسیون فوتبال آسیا در گزارشی به تحلیل این بازی پرداخت 
و نوشت که به باور ایرانی ها، آنها در این مسابقه دست بالا را دارند. 
همچنین عباس چمنیان، سرمربی تیم نوجوانان ایران می داند که 
 D تیمش با برتری در این 2 مسابقه می تواند بین 2 تیم جدول گروه
قرار بگیرد. چمنیان در گفت وگو با ای اف سی به شرایط تیم فوتبال 
نوجوانان ایران پرداخته است. به گفته چمنیان مسئولیت نوجوانان 

ایرانی در بازی با عمان بهبود عملکرد در تمامی خطوط است.

وی افزود: هرچند فرصت کافی برای ریکاوری یا حتی فکر کردن 
به راهبردی خود را نداریم اما بازیکنان خود را می شناسیم و به آنها 
ارائه  را مقابل عمان  بهترین عملکرد  توصیه می کنیم که چگونه 

بدهند.
همچنین انور الحبسی، سرمربی عمان هم که تیمش در بازی اول 
با نتیجه 2 بر یک مغلوب تاجیکستان شد، گفته است که دریافت 
گل در آن بازی تنها اشتباه این تیم بود اما روی تقویت قابلیت های 
دفاعی و هجومی تیم تحت هدایتش کار خواهد کرد تا مقابل ایران 

بهترین عملکرد را داشته باشند.
این مربی که می داند شکست از ایران به منزله حذف دارنده 2 
عنوان قهرمانی جام ملت ها در مرحله گروهی است، توضیح داد: 
همه تیم های این گروه در یک سطح هستند. به همین دلیل هر یک 

از ما می توانیم بازی های خود را ببریم یا ببازیم.

سوژه جدید فوتبال ایران با کارگردانی کوتوله ها

دعواهای ترکیبی به سبک فیلمفارسی و هالیوودی!
به هفته های پایانی لیگ برتر نزدیک می شویم و اگر دوست دارید از بازی های جذاب، زیبا و باکیفیت لذت ببرید، زیادی خوشبین هستید. فعلاً دعوا، تنش 

و درگیری ها را تماشا کنید که مخلوطی از فیلمفارسی و فیلم های اکشن هالیوودی است.

گزارش AFC از دیدار تیم فوتبال نوجوانان ایران برابر عمان

نکته قابل تأمل 
اینکه کمیته 

اخلاق و کمیته 
انضباطی چیزی 

شبیه کالای 
ویترینی در 
فوتبال مان 

هستند و در 
سال های گذشته 

نتوانسته اند با 
توجه به وظایف 

و ابزار قدرتی که 
در اختیار دارند، 

راهکاری برای 
کاهش تنش ها و 

بی اخلاقی ها بیابند 
و بازدارندگی لازم 

را ایجاد کنند

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس با انتقاد از تصمیم مسئولان فدراسیون فوتبال، گفت: 
یکسال پیش از علیرضا بیرانوند شکایت کردیم اما هنوز رای او صادر نشده و احتمالا 

می خواهند بعد از پایان لیگ رای بدهند!
به گزارش خبرنگار مهر، رضا درویش که در مراسم تشییع پیکر مرحوم فرامرز 
ظلی شرکت کرده بود، اظهار داشت: ابتدا جا دارد این مصیبت را به خانواده فوتبال 
تسلیت بگویم. هر باشگاهی به پیشکسوتان آن تعلق دارد و وظیفه ما است که از این 
عزیزان حمایت کنیم و نسل جوان هم ثمره تلاش این بزرگواران را مشاهده می کنند.
او ادامه داد: طرحی را در هیئت مدیره باشگاه مطرح کرده ایم که کارگروهی تشکیل 
شود تا درآمدزایی مختص پیشکسوتان پرسپولیس صورت بگیرد و از پیشکسوتان و 
هوادارانی که تمایل کمک کردن در این مورد هم دارند، مدد خواهیم گرفت. ما باید 

برای همه پیشکسوتان کار کنیم چون خیلی از این عزیزان اصلاً دیده نمی شوند.
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در خصوص شیوع ویروس سرماخوردگی )سویه 
جدید کرونا( گفت: در دو هفته اخیر، تقریباً ۱۴، ۱5 نفر از اعضای تیم دچار این 
ویروس شدند و روز گذشته هم کارتال زیر نظر پزشک بود و یکی از دستیارانش هم 

در تمرین حضور نیافت. امیدوارم که شرایط هرچه زودتر بهتر شود.
رضا درویش در خصوص شیوع این بیماری در تیم پرسپولیس توضیح داد: ما سه 
پزشک داریم و این موضوع درست نیست که می گویند چون تیم پزشک نداشته 
این بیماری شیوع پیدا کرده، مگر در زمان شیوع کرونا در کشور ما در ایران پزشک 

نداشتیم؟
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در خصوص تمدید قرارداد با اسماعیل کارتال گفت: 

فعلا چنین چیزی انجام نشده اما در حال کار روی این موضوع هستیم.
درویش در خصوص اعلام رای پرونده علیرضا بیرانوند تصریح کرد: احتمالا بعد 

از پایان مسابقات رای این پرونده را اعلام می کنند. ما اوایل خرداد ۱۴03 شکایت 
خودمان را از او )بیرانوند( ثبت کردیم و با نزدیک شدن به یک سال هنوز رای این 
پرونده را نداده اند شما بگویید ما باید دیگر چه کاری کنیم تا صدای هوادارانمان را 
برسانیم؟ در حال حاضر خواسته ای از جانب مسئولان نیست که این رای صادر شود 
و اگر با مردم روراست باشند، بهتر است. جواب هایی که مسئولان می دهند عوام 
فریبی است و بهتر است که به مردم بگویند به این دلایل ما نمی خواهیم رای را اعلام 

کنیم. ما دنبال حق و حقوق هوادارانمان هستیم.
رضا درویش در خصوص گلایه هواداران پرسپولیس از وضعیت این تیم گفت: من 
باید از جامعه هواداری بابت رعایت قانون سقف بودجه عذرخواهی کنم. در ابتدای 
فصل افرادی در فدراسیون فوتبال از جمله نورشرق، قنبرزاده و ... با من تماس 
گرفتند و گفتند امسال مثل پارسال نخواهد بود که یک امتیاز کم کنیم و شما حق 

ندارید حتی یک میلیون بیشتر از سقف هزینه کنید.
او تصریح کرد: من فکر کردم که عمل کردن به قانون کار درستی است اما باید از 
حامی مالی و هواداران عذرخواهی کنم. یکی از بانک های عضو کنسرسیوم بانکی به 
من گفت که پرسپولیس هم مانند دیگر باشگاه ها هزینه کند که من به آن شخص 
گفتم نه چون گفته اند که جزیمه می شوید اما حالا می بینیم که شرایط تغییر کرده 
و باید از آن بانک هم عذرخواهی کنم. یکی از هیئت مدیره های باشگاه ها اعلام کرده 
که ۱۴00 میلیارد تومان هزینه کرده و یک باشگاه دیگر ۱۱00 میلیارد تومان و این نشان 

می دهد که رفتار من اشتباه بوده و از همه عذرخواهی می کنم. 
درویش خاطرنشان کرد: قانون سقف بودجه اگر رعایت شود خیلی خوب است. 
چهار ماه قبل بازرسی کل کشور به یک باشگاه صنعتی نامه داده که بیشتر از سقف 
هزینه شده و سه نامه هم زده اند اما هیچ اتفاقی نیافتاد. در ابتدای فصل یکی از 

مدیران عامل همین باشگاه ها در سازمان لیگ نتوانسته قرارداد بازیکنان خود را ثبت 
کند اما خود این مدیر گفته که از استاندار به او گفته که بازیکن جذب کن من خودم 
آنها را ثبت می کنم و آن مدیر گفته بود که من به هوای صحبت های استاندار اقدام 
به جذب بازیکن کرده ام.  درویش ادامه داد: یک ساعت مانده بود به پایان نقل و 
انتقالات اعلام کردند که یک میلیون دلار برای تیم های دسته دوم آسیا و یک میلیون 
و سیصد هزار دلار به تیم های حاضر در لیگ نخبگان آسیا اضافه کرده اند همان 
روز رئیس فدراسیون به من زنگ زد و من به او اعلام کردم که چرا این کار غیرقانونی 
را انجام داده اید که به من گفت اگر این تیم ها نتوانند به میزان پولی که به قانون 
سقف بودجه اضافه شده درآمدزایی کنند در نیم فصل از آن تیم کسر امتیاز می شود 

و علاوه بر آن جریمه خواهد شد.
چنین  نتوانستند  ها  تیم  آن  از  هیچکدام  کرد:  تصریح  پرسپولیس  مدیرعامل 
درآمدزایی از آسیا داشته باشند و ۶00 هزار دلار بیشتر هزینه کردند بنابراین طبق 
قولی که رئیس فدراسیون داده بود نیم فصل باید  هم کسر امتیاز و هم جریمه می 
کرد اما این کار را انجام نداد. آنها این قانون )سقف قرارداد( را گذاشتند تا دست 
پرسپولیس را ببندند. پرسپولیس در سال های اخیر همیشه قهرمان شده و آنها چون 
هیچ راهی نداشتند تا مانع از تکرار این عنوان شوند دست به چنین قانونی گذاشتند. 
او در پاسخ به این سوال که اگر اکنون به گذشته بر می گشت آیا بازیکنانی که 
از پرسپولیس جدا شدند را در تیم نگه می داشت: ۱00 درصد این کار را می کردم. 
هیچ باشگاهی در لیگ ایران به اندازه پرسپولیس پول ندارد و هیچ بازیکنی هم نداریم 
که از باشگاه طلبکار باشد. ما در تامین پول مشکلی نداشتیم اما سقف بودجه اجازه 

این کار را نداد. 
درویش با گلایه از کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال گفت: در فاصله چهار ساعت 

تا آغاز بازی ما، مدیر تیممان را به کمیته اخلاق احضار کردند که من با آنها تماس 
گرفتم و گفتم مگر آن مربی )یحیی گل محمدی( در صحبت های خود اسم مدیر 
تیم ما )افشین پیروانی( را آورده که شما او را احضار کرده اید؟ آن فرد به من گفت 
من اطلاع ندارم که اسم آورده یا نیاورده؛ همین کارها شبه برانگیز است من به کمیته 
اخلاق گفتم اگر به جای قبل از بازی بعد از بازی این موضوع را اعلام  می کردید چه 
اتفاقی می افتاد؟ جالب اینجاست که در روزهای عادی وقتی با افراد این کمیته کار 
داری کسی نیست که پاسخگو باشد اما در روز تعطیل حکم می دهند. آقایان بر نمی 

تابند که هواداران پرسپولیس خوشحال باشد اما یدالله فوق ایدیهم.

درویش: 
جواب مسئولان فدراسیون در مورد رای بیرانوند عوام فریبی است

پیغام رئیس به معروف بی پاسخ ماند
والیبال دلتنگ آقای خاص!

در حالی که رییس فدراسیون والیبال علاقه مند به استفاده از سعید معروف است، کاپیتان سابق تیم ملی 
فعلا چراغ سبز درباره این موضوع نشان نداده است.

به گزارش برنا ، در روزهایی که والیبال ایران در آستانه فصل جدیدی از رقابت های بین المللی قرار 
دارد، نامی همچنان بر سر زبان هاست؛ »سعید معروف«! کاپیتان سابق تیم ملی که سال ها نبض بازی 
تیم ایران را در دست داشت، مدتی است از فضای والیبال کشور فاصله گرفته و حالا در آمریکا زندگی 

می کند.
علاقه مندان پرشمار والیبال همواره در پی شنیدن خبری از ستاره محبوب خود هستند اما هنوز هیچ 
نشانه ای از بازگشت یا ارتباط جدی او با فدراسیون دیده نمی شود. معروف بارها نامش جزو گزینه های 

مربیگری فدراسیون والیبال مطرح شد اما هیچگاه واکنشی به این موضوع نداشت.

در همین راستا، میلاد تقوی، رئیس فدراسیون والیبال ایران، در پاسخ به پرسش  خبرنگار ورزشی خبرگزاری 
برنا درباره آخرین وضعیت سعید معروف گفت: برای سعید معروف پیغام فرستادم اما پیدایش نکردم. الان 

هم ایران نیست و در آمریکا زندگی می کند و دسترسی به او آسان نیست.
وی افزود: ما وظیفه داریم تمام اعضای خانواده والیبال ایران را رصد کنیم اما تا الان فرصتی پیش نیامده و 

موضوع خاصی هم نبوده که باعث شود با معروف صحبت کنیم.
تقوی تاکید کرد که همچنان علاقه مند به دیدار با کاپیتان سابق تیم ملی است و خاطرنشان کرد: من 
شخصاً خیلی دوست دارم با سعید معروف دیدار داشته باشم و مطمئنم می توانیم از تجربیات ارزشمند 
او استفاده کنیم اما فعلاً خبری از وی نیست. امیدوارم شرایط طوری پیش برود تا مقدمات همکاری بین 

فدراسیون والیبال و این ستاره بزرگ فراهم شود.


